

السادة إدارة الإفصاح البورصة المصرية

## تحية طيبة وبعد،،،

بناء على طلب شركة (QHRI) Qalaa Holdings Restructuring I Ltd (QHRI) وفي ضوء موافقة الجمعية العامة العادية لشركة القلعة المنعقدة بتاريخ 2024، تنوه شركة القلعة عن فتح باب المرحلة الأولى (التي تمتد من 2 إلى 5 يونيو 2024) لتقديم طلبات المشاركة في شراء الدين الخارجي المستحق علي شركة القلعة لصالح بعض البنوك والمؤسسات المالية المشاركة في عقد القرض المشترك المؤرخ 1 فبراير 2012 المشار اليه في الافصاحات السابقة للقلعة، وذلك من خلال المشاركة في سندات للدين تصدرها شركة QHRI . علما بأن المبلغ المطلوب سداده عن كل سهم بالجنيه المصرى هو 0.6776 جنيها مصريا لاغير وفقا لنسبة الحق في المشاركة في شراء الدين للمساهم الذي قرر المشاركة بحد اقصى لكل الأسهم المستحقة في المشاركة / التي لها حق الاشتراك في المرحلة الأولى (0.6776 جنيها مصريا لاغير). على أن تقوم شركات السمسرة بتحصيل مبالغ الاشتراك المطلوبة و تحويلها على الحساب البنكى بالجنيه المصرى طرف البنك العربي الافريقي الدولي و بياناته كالتالى:

البنك العربي الافريقي الدولي	اسم البنك
1419800010001	رقم الحساب
QHRI Debt Purchase Participation	اسم الحساب
ARAIEGCX	سويفت كود

على أن تقوم شركات السمسرة بتقديم قائمة إلي البنك العربي الافريقي الدولي تضم أسماء العملاء المشاركين في عملية شراء الدين و الكود الخاص بكل منهم وقيمة مشاركة كل مشارك إلى جانب اسمه، وتحويل المبلغ المنصوص عليه بطلب المشاركة المرتبط بكل عملية تحويل، مع مراعاة أحكام و شروط الافصاح المنشور في 19 مايو 2024 وقرار الجمعيه العامة العادية لشركة القلعة المؤرخ 30 مايو 2024. علما بأنه لن يتم الالتفات او قبول اى طلبات او تحويلات لمبالغ الاشتراك إلا من شركات السمسرة المفوضة و في التواريخ المحدده.

وتفضلوا سيادتكم بقبول وافر التحية ،،،

500550

عمرو محمد القاضى رئيس علاقات المستثمرين وإداره المخاطر

OALAA POLICIA PROPERTY (1)

تحريرًا في 2 يونيو 2024



## **Unofficial English Summary Translation**

Based on the request of Qalaa Holdings Restructuring I Ltd (QHRI) and the approval of Qalaa Holdings Ordinary General Meeting held on May 30<sup>th</sup> 2024, Qalaa Holdings announces the opening of the first phase (spanning from June 2<sup>nd</sup> to June 5<sup>th</sup>) for the application to participate in the purchase of Qalaa's external debt owed to certain banks and financial institutions participating in the syndicated loan dated 1 February 2012 referred to in Qalaa's previous disclosures, through participation in debt notes issued by QHRI. Noting that the amount to be paid for each share in Egyptian pounds, is EGP 0.6776 Egyptian pounds only, according to the right to participate in the purchase of debt to the shareholder who decides to participate, with a maximum amount collected of for all the shares eligible for participating in the first phase (being EGP 0.6776 x 1,592,984,776 shares = EGP 1,079,406,484.22 Egyptian pounds only). Brokerage firms shall collect the required subscription amounts and transfer them to EGP bank account at the Arab African International Bank with the following details:

Bank Name	Arab African International Bank
Account Number	1419800010001
Account Name	QHRI Debt Purchase Participation
SWIFT Code	ARAIEGCX

Brokerage firms will provide Arab African International Bank with a list of the names of those who participated in the debt purchase and their unified code and the amount of each participants contribution alongside their names. Brokerage firms will transfer the amount specified in the participation request associated with each transfer while complying with the provisions and conditions of the disclosure issued on May 19<sup>th</sup>, 2024, and the resolution passed by the Ordinary General Meeting of Qalaa Holdings dated May 30<sup>th</sup>, 2024.

Noting that no requests or transfers of subscription amounts will be considered or accepted except from the authorized brokerage firms in the specified dates.

-End-Published June 2<sup>nd</sup>, 2024.